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Můj volební program
● Získávání nových studentů   

Myslím, že propagace matfyzu je na dobré cestě, ale chybí jí osobní přístup 
podporovaný fakultou. Kupříkladu by jej studenti a absolventi mohli 
prezentovat na svých středních školách, protože různé korespondenční 
semináře a soutěže mají pouze omezenou cílovou skupinu.

● Výuka
Chci se zasadit o důkladnější sledování kvality výuky včetně dodržování 
studijních předpisů, na jejichž přípravě se SKAS podílel. 

● Zřízení odpočinkové a studijní místnosti na Malé Straně   
Chtěl bych umožnit studentům vyjádřit se k její podobě ještě před realizací, 
aby výsledek co nejvíce odpovídal jejich potřebám.

● Větší propojení doktorského a magisterského / bakalářského studia   
Bylo by dobré, aby doktorandi měli více příležitostí prezentovat svou práci 
mladším studentům, a tak například získávat spolupracovníky do svých 
grantů GAUK.

● Studentské fakultní granty  
Jako úspěšný řešitel dvou studentských fakultních grantů chci tuto aktivitu 
propagovat mezi studenty, zejména na oborech s málo řešiteli.

O mně
Jsem studentem prvního ročníku 
doktorského studia oboru Teoretická 
informatika. Na matfyzu studuji už 
sedmým rokem, z toho dva semestry 
jsem strávil na Svobodné univerzitě v 
Bolzanu. Krom svých studijních 
povinností a odborné práce se od roku 
2015 aktivně podílím na různých 
propagačních akcích pro veřejnost, 
např. Den otevřených dveří nebo 
Jeden den s informatikou. 
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